
 

 
  Referat af bestyrelsesmøde nr. 2024-01 

tirsdag den 23. april 2024 

   

 

 
Hjemmeside:                                       Post:                                                                    Mail: 
www.evvv.dk                                     Vestervang 9.15, 8000 Aarhus C                        Vestervang4-10@mail.dk  

 
Dagsorden: 
 

1. Evaluering af afdelingens generalforsamling 
2. Konstituering af bestyrelsen 
3. Kort status på igangværende arbejder 
4. Mødeplan for bestyrelsen frem til næste generalforsamling 
5. Eventuelt 

 
Deltagere:  Marian Holst Petersen, Hans Nybo, Morten Toftbjerg, Maria Speed samt 

suppleanterne Tina Bryld og Gitte Pettersen 
Afbud: Karen Hedemann Pedersen 
 
Ad. 1. Evaluering af afdelingens generalforsamling 
   
Generalforsamlingen forløb i en god og konstruktiv atmosfære. Og vi holdt os inden for tidsrammen. 
Maria Speed (1033) og Morten Toftbjerg (921) blev nyvalgt til bestyrelsen, og Tina Bryld (1044) og Gitte 
Pettersen (944) valgt som suppleanter. 
 

  
Ad. 2. Konstituering af bestyrelsen 
  
Bestyrelsen konstituerede sig med Hans Nybo (934) som næstformand. 
 
 

Ad. 3. Kort status på igangværende arbejder 
  

Afrensning af facaderne mod syd på terrassehuset er igangsat i denne uge med Sylan som 
entreprenør. 
 
Græsrobotterne er ved at blive kørt ind – det kræver åbenbart lidt tilvænning, inden de fungerer 
helt perfekt. Men vi er fulde af fortrøstning for, at det sker inden for en overskuelig fremtid. I flg. 
leverandøren vil der gå nogle uger, inden græsset er klippet til den ønskede højde. 
 
Jens Vilstrup er fuld gang med at sætte sig ind i alle opgaverne, og det går rigtig godt.  
 
Garageporten mod vest er tirsdag d. 23.4. blevet påkørt under udkørsel og kan nu ikke lukke. 
”Synderen” har endnu meldt sig, så hvis nogen har hørt eller set noget, bedes man skrive til Jens 
på koordinator@evvv.dk. 
 
Arbejdet med at indhente tilbud vedr. nyt glas til nordfacader er igangsat. Når tilbud er modtaget 
vil vi selvfølgelig informere yderligere. 
 
Som aftalt på generalforsamlingen melder vi os ind i foreningen ”Botanisk Haves Venner”.  
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Ad. 4  Mødeplan for bestyrelsen frem til næste generalforsamling 

  
Bestyrelsen har vedtaget følgende plan for mødeaktiviteten for det næste år: 
 
Ordinære bestyrelsesmøder: 4.6., 13.8., 10.9., 26.11., 10.12., 7.1., 4.2., 4.3. 
Heldagsmøde: 5.10. 
 
Foreløbig planlægger vi at afholde Generalforsamling d. 29.4. 2025. 
 

Ad. 5.  Eventuelt 
 
 
 
Mødet sluttede ca.  

 
 

 
Marian Holst Petersen 

10.73 

 
 

 
Hans Nybo 

9.34 
 
         

 
Morten Toftbjerg 

9.21 

 
       Maria Speed 
            10.33 

 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

Navnene på de bestyrelsesmedlemmer, som har underskrevet referater og lignende fra ejerforeningen, vil kunne 
ses på hjemmesiden og i mails. Dokumenter med underskrifterne kan ved ønske ses på kontoret. 


